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Acta de l'Assemblea General Ordinària de la Federació d’Esports de Muntanya i Escalada de la 
Comunitat Valenciana celebrada el dia 15 de juny de 2024 a Vilallonga (València). 

Assistents: 
 
CIRCUMSCRIPCIÓ DE CASTELLÓ 

 
ESTAMENT D'ENTITATS ESPORTIVES: 

 C.M. AMICS VOLTA AL TERME FONDEGUILLA 
(Ximo Marín Herrero) 

 CLUB AULA NATURA (Fco. Javier Soto Gomis) 
  

 
CIRCUMSCRIPCIÓ DE VALÈNCIA 
 
ESTAMENT D'ESPORTISTES: 

 CARLOS GABRIEL FERRIS GIL 
 JOSÉ LUIS IBAÑEZ LEIVA 
 LEOPOLDO ROMUALDO PIQUERAS 

PICAZO 
 NURIA CLARA ROVIRA BALLESTER 
 MERCEDES CARBONELL FERRANDO 
 FCO. JAVIER ESPINOSA PALENCIA 

FRANCISCO JOSE MALDONADO 
JORDÁN 
 

ESTAMENT D'ÀRBITRES: 
 EMILIO JOSE PLA VERDÚ  

 
ESTAMENT DE TÈCNICS: 

 AITOR MARTINEZ SABATER 
 SALVADOR BLANCO COTS 

 
ESTAMENT D'ENTITATS ESPORTIVES: 

 S.M. SOCIETAT EXCURSIONISTA DE VALENCIA 
GUAITA (Miguel Ortiz Ferrer) 

 CLUB ESPORTIU COR I MUNTANYA PUÇOL 
(Arturo García Bernat) 

 DESCUBRE CLUB DE SENDERISMO Y MARCHA 
NÓRDICA  (Manuel Pascual Olmos) 

 CLUB INTEGRAL DE MONTAÑA (Vicent Vilar 
Aliaga) 

 CLUB SENDERISMO DE VALENCIA (Juan 
Manuel Raga Rubio) 
 

 
CIRCUMSCRIPCIÓ D'ALACANT 
 
ESTAMENT D'ESPORTISTES: 

 ALICIA AVENDAÑO MARÍN 
 MARÍA JESÚS REIG GARCÍA 
 CARLOS AGULLÓ ALONSO 
 DOLORES ROELAS TRIVIÑO 
 MAYKA MAYA ARQUES 
 HÉCTOR LUCAS MARTÍNEZ 
 M.ª ANGELS COLOMA SANCHIS 
 PEDRO ÁNGEL NAVARRO SÁNCHEZ 

 
ESTAMENT D'ÀRBITRES: 

 FRANCISCO DURÁ SEMPERE 
 YAIZA FERNÁNDEZ PACHECO 

 
ESTAMENT DE TÈCNICS: 

 MIGUEL ANTA SANCHO 
 

ESTAMENT D'ENTITATS ESPORTIVES: 
 CENTRE EXCURSIONISTA CONTESTA (Esteban 

Faus Blanquer) 
 CENTRE EXCURSONISTA DE PEGO (Joaquín 

Sala Ferrer) 
 CENTRE EXCURSIONISTA COLIVENC (Rosa 

Megias Pérez) 
 CENTRE EXCURSONISTA AMICS DE LES 

MUNTANYES (Manuel José García García) 
 CENTRO EXCURSIONISTA PETRER (Pedro 

Brotons Payá) 
 C.D. MUNT. I ESC. 15 CUMBRES ALACANT 

(Francisco Hernández Pardo) 
 CENTRO EXCURSIONISTA ELDENSE (Camilo 

Fleitas Capote) 
 CLUB MUNTANYA MARGALLÓ (Miguel Ángel 

Soliveres Fullana) 

 CENTRO EXCURSIONISTA DE VILLENA (Pedro 
Torres Catalán) 

 

A les 09.30 hores, s'inicia l'Assemblea i no havent-hi quòrum es posposa a la segona convocatòria. 

Sent les 10:00 hores del dia 15 de juny es reunixen en l’Auditori Villalonga, situat en Carrer del 
tinent Gral Sastre, 28, 46720 Vilallonga, València, els assembleistes relacionats al marge, 
prèviament citats a este efecte. 

Durant la Reunió es va tractar el següent Orde del dia prèviament notificat als convocats: 

1. Lectura i aprovació, si escau de l'acta anterior. 
2. Informe del president. 
3. Canvis de Vocalies per substitució (Vocalia de Medi Ambient) 
4. Aprovació de la Memòria Esportiva, Comptes Anuals i liquidació del Pressupost de l'any 

2023. 
5. Consideració i aprovació, si és el cas, de les propostes que formulen els/les membres de 

l'Assemblea.   
6. Suggeriments i preguntes. 
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Presa la paraula el Sr. Carlos Ferris:  

Dona la benvinguda a tots els assembleistes i dona les gràcies a l'Ajuntament de Vilallonga, a 
l'alcalde, el president del Centre Excursionista i a Pepa Arbona, per realitzar esta assemblea en la 
seua localitat i agraïx l'obsequi que ens ha donat a tots els assistents. 

Comenta que li preocupa molt l'assistència a l'assemblea, torna a veure molt poca participació, 
agrairia que parlaren amb els seus companys per a animar-los a participar, és per això que no s'ha 
pogut començar l'assemblea a les 9.30h perquè faltava un nombre mínim d'assistents. 

Us informem que estarà l'auditor present durant tota l'assemblea, per si hi ha algun dubte el puga 
solucionar, agraïx la seua assistència. 

Hem canviat de secretari, Felipe Camacho ja no està en la junta directiva ja que ha dimitit, i com a 
secretari actual comptem amb Isidre Damià. 

Sobre el tema dels vots d'una proposta que es va fer en l'anterior assemblea sobre el tema de la 
devolució dels 3€, hem fet una consulta a Confedecon, al nostre assessor Jurídic i a la Generalitat, 
cadascú diu una cosa, però la Generalitat és la que ha decidit i diu que la votació va ser correcta.  

Ens va contestar el següent: La Direcció General d'Esports estima que l'acord queda aprovat, no 
tendint en consideració les abstencions en el còmput dels vots. 

Per tant, la proposta queda aprovada. 
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Pren la paraula el Sr. Isidre Damià (secretari de la FEMECV). Seguidament passem al següent punt 
del dia amb un total de 34 assistents assembleistes acreditats. 

1. Lectura i Aprovació, si escau de les actes anteriors.  

No hi ha cap modificació pel que es passa a votació: 

VOTACIONS: 

A FAVOR 29 

EN CONTRA 1 

ABSTENCIONS 4 

TOTAL 34 

  

S'aproven per majoria les actes anteriors de l'Assemblea General.  

 

2. Informe del president. 

Pren la paraula el Sr. Ferris (president de la FEMECV), el 2023 té un sentit molt especial, un any 
molt important, ja que va ser any del 60 aniversari de la federació, hi ha un informe dels actes que 
es van fer, és molt important que els nostres federats coneguen la història de la nostra federació, 
dels nostres clubs i esportistes d'alt nivell d'ara i d'abans. 

60 aniversari. Vull destacar que es va recuperar història gràcies a este aniversari, tenim l'arxiu 
històric amb molta història recapitulada. 

Participació en activitats. Hem fet un recompte de les persones que han participat en les activitats 
associatives, llevant de les competicions i hi ha un total de 1.250 persones, intentarem l'any que 
ve fer una evolució, però la dada important és que ja participen el 75% federats, estem intentat 
prioritzar als  federats, hi ha alguns vocals que en les seues competicions ja demanen que només 
puguen participar els federats, o que tinguen més privilegis, diferència de preu, reserva de 
plaça…etc. 

En competició tenim una dada més alta, 2900 persones, 100% federats. 

Visibilitat federació. Ens hem adonat que els mitjans de comunicació no ens coneixen, no som 
futbol ni bàsquet, no podem lluitar contra ells, però tenim grans esportistes, com Lesly que s'està 
remenant que vaja a les olimpíades amb Alberto Gines i Eric, necessitem visibilitat, hem apostat 
per realitzar vídeos informatius sobre els nostres esports, hem d'atraure a més gent, hi ha molts 
esportistes que realitzen les nostres activitats, però no ens coneixen. 

Es fa la presentació d'un resum dels vídeos de l'any passat que es van realitzar de senderisme, els 
d'enguany es publicaran més endavant, s'agrairia als clubs que els compartiren en les seues xarxes 
socials. 

Instal·lacions. Respecte al pla d'instal·lacions esportives d'escalada, barranc, senderes i altres 
vocalies. Destacar que el pla ha començat amb una cosa molt bàsica, fer un inventari de vies 
d'escalada, ferrates, barrancs. S'està revisant i controlant alguna via, a més estem negociant 
sobretot en medi ambient, el tema de la regulació, a partir d'ara tindrem una informació més 
detallada en la pàgina web de la federació. 
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L'any passat es va realitzar el curs d’equipador de vies en el medi natural, ja tenim una muntonada 
de tècnics que són equipadors. Comenta que, si algun club o ajuntament està interessat a revisar 
alguna via d'escalada o ferrata, estem oferint a estos tècnics per a fer eixe treball. 

Refugi Escola. Respecte al refugi escola de Penyagolosa, va a poc a poc, però l'empresa Prames 
comenta que les obres estaran quasi acabades després de l'estiu. 

Formació. Respecte a la formació, cal diferenciar l’EVAM (formació contínua) amb Tossal (Centre 
Autoritzat), ara començarem la prova d'accés, que estarà publicada al web. 

Aprofita per a fer un reconeixement al personal administratiu de la Federació, per la gran labor 
que estan realitzant. 

Clubs. Hem fet una enquesta a tots els clubs per a conéixer les seues instal·lacions, les seues 
necessitats i altres, i hem aconseguit que 70 clubs la realitzaren, ho agraïx a tots els participants, 
i s'enviarà els resultats perquè tots els clubs sàpiguen i extraguen conclusions. 

S'ha confeccionat una guia informativa per als clubs, perquè sàpiguen qui s'encarrega de cada 
secció i tràmit. Es penjarà al web de la federació. 

Voluntariat. S’està realitzant un pla de formació de voluntariat també amb els universitaris, el 25 
i 26 de juny comencen les xarrades, està tot penjat en la pàgina web a més de la botiga. La idea 
és tindre una bossa de voluntaris, per si l'any que ve els clubs o els ajuntaments necessiten, que 
tinguem una base de dades per a oferir voluntaris formats. 

La universitat catòlica de València fa el segon congrés internacional sobre senderisme i esport de 
muntanya, però a més la FEDME realitzarà a València el 3r Congrés de Dona i Muntanya i el consell 
científic de la muntanya també farà el congrés el mateix cap de setmana. 

S'obrirà el termini de la llicència estival de l'1 de juliol al 31 de desembre, mantenim la de tardor, 
però enguany ha sigut una proposta per a millorar el tràmit de llicències. 

 

3. Canvis de Vocalies per substitució (Vocalia de Medi Ambient) 

Pren la paraula el Sr. Isidre Damià (secretaria de la FEMECV). Donem pas al canvi de nomenament 
per substitució de la vocalia de Medi Ambient, fins ara estava Mayka Maya i entra com a substitut 
José Trasobares. S'indica que en estos moments hi ha acreditats 36 assembleistes. 

Pren la paraula Sra. Mayka Maya, dona les gràcies per la confiança que han tingut en ella durant 
estos 5 anys, ha aprés molt, ha de deixar el seu lloc perquè necessita estar concentrada en 
l'oposició i no pot portar les dos coses alhora. 

Pren la paraula el Sr. José Trasobares, comenta que està en el món dels clubs més de 25 anys, va 
començar en un club xicotet de Castelló, per motius laborals es va traslladar a Alacant, on va estar 
de president en el club del Centre Exc. d'Alacant, va deixar el club per a embarcar-se en el repte 
Himàlaia durant 4 anys, després d'això, comença a decantar-se per la gestió del medi ambient, pel 
canvi tan gran que hi ha a les muntanyes i es prepara per a una formació medi ambiental i torna 
al club per a realitzar programes de formació medi ambientals i posteriorment és quan es vincula 
amb Mayka i entra en la vocalia de la FEMECV. Agraïx a Mayka que estiga darrere donant-li suport 
en esta vocalia. 

 

Es passa per a votació l'aprovació del canvi per substitució en la vocalia de Medi Ambient. 
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A FAVOR 36 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 0 

TOTAL 36 

  

S'aprova el canvi de vocal. 

 

Pren la paraula el Sr. Ferris, us informem el canvi de secretari, el Sr. Felipe Camacho que va dimitir 
i el nou nomenament ha sigut per al Sr.  Isidre Damià. 

4. Aprovació de la Memòria Esportiva, Comptes Anuals i liquidació del Pressupost de l'any 
2023. 

Pren la paraula la Srta. Naiara Piedrafita, ens informa de la part competitiva. 

Escalada, s'han realitzat: 

- 3 proves de copa, en les quals van haver prop de 300 participants 
- 3 copes de la Lliga Infantil d'escalada, amb una gran participació de 300 xiquets 
- 3 campionats, on la major participació va ser en bloc, ja que la gran infraestructura que 

tenim és de bloc, però esperem que cada vegada hi haja més participació en velocitat i 
dificultat i serà en gran part per la figura de Lesly ,que farà més visibles estes disciplines. 

Carreres per muntanya, s'han realitzat: 

- 4 proves de Lliga, ací sí que es veu més la participació masculina, amb un total de 712 
participants masculins i 225 dones. 

- 4 campionats (llarga distància, carrera vertical, quilòmetre vertical i en línia) on va 
haver-hi 15 clubs que van participar en el campionat de clubs i 484 participants. 

Marxa Nòrdica, s'han realitzat: 

- 4 proves de Copa, on van participar en el Campionat 12 clubs, volen remarcar que en 
el campionat va haver-hi més participació femenina que masculina.  

Pren la paraula la Srta. Martesa Bello, responsable de les activitats associatives. Es el primer any 
que se separen els dies de senderisme en les tres províncies i la participació ha sigut bona, a la 
província de Castelló sempre hi ha menys participació.   
 
El nostre objectiu és centrar-nos en fomentar més la participació en esta província, de fet, en 
2023 el dia del senderista de Castelló van ser 46 i ja el 2024 han sigut 70.  
 
El 2023 ha sigut l'últim any de la Lliga Sargantanes, pensem que a l'ésser un moment de trobada 
entre famílies i relacions entre clubs, els xiquets de per sí mateix  ja van, i amb les medalles se'ls 
incentiva. De fet, en les que portem del 2024 s'han apuntat igual o més xiquets que en les de l'any 
passat.   
 
Coses a positives a destacar:   
 

- Participació igualitària de dones i homes en les activitats, fomentem la igualtat.   
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- Hi ha un 75% de federats en la participació. És una bona xifra.  
La política de la federació és FOMENTAR el que la gent es federe i és per això que:   

- En el 2023 ja s'han posat tarifes diferents (amb un percentatge un poc més alt 
que només l'assegurança).  

- I també s'ha inclòs l'obertura de les inscripcions, primer a Federats i un parell de 
setmanes més tard s'obri a no federats si queden places.   
  - Estem veient que això afavorix el que la gent es Federe d'una banda i d'altra 

banda es dona algun tipus de benefici als federats. Seguirem en esta línia.   
 
- Activitats amb més participació:   
Dia dels espais naturals, 147 participants. Es va pensar a fer una cosa atractiva i amb el dia 

del medi ambient es va soltar mussol coincidint amb el dia de les Aus, també es va fer una activitat 
de plantar arbrets etc.…que és molt atractiu per a la gent i els xiquets.   

 
Són activitats més solidàries o reivindicatives, de participació i consciència del medi natural.  
Objectiu: Fomentar este tipus d'activitats amb els clubs.   
 

Marxa de veterans: per ser nova, hi ha hagut moltes ganes de participar. De fet, va haver-
hi al juny una altra trobada on va participar molta gent. El feedback és molt bo.   

 
Dos trobades que tenen molt èxit i continuem amb això són Rapelant i la trobada 

d'escalada /associativa amb 136 participants. 
 

Pren la paraula el Sr. Miguel Anta (director de l’EVAM). 
EVAM: 
De tots els cursos del calendari i les vocalies que estaven oferits enguany, van eixir 19 cursos amb 
115 inscrits. 
S'han oferit als clubs formacions específiques, encara que estiga fora de calendari s'intenta 
ajustar al seu calendari.  
 
S'ha dut a terme en titulacions federatives, la de Tècnics equipadors en el Medi natural, la FEDME 
va traure una formació després d'esta, l'única que s'havia dut a terme va ser en l'Andalusa fa 6 o 
7 anys. És una formació amb molt de rerefons, estem en tràmit de l'homologació nacional, 
esperem que vinga a cobrir un buit que tenia la federació de determinats ajuntaments i clubs que 
ens deien que havien de fer una reparació en una ferrata o volem fer un informe de com està 
l'estat de la zona d'escalada X o del barranc X que està dins del nostre municipi, esta figura ve a 
cobrir eixa necessitat. 
 
S'oferixen formacions a entitats externes, s'estan duent a terme formacions per als CDT (Centres 
de Turisme), són formacions que organitzen ells, entrem en una espècie de concurs, es presenten 
uns pressupostos, amb això estem aconseguint estabilitzar-nos en estes formacions i aconseguir 
la confiança dels CDT. 
 
Entre l’EVAM i el Centre Autoritzat, la segona vegada que s'ha realitzat l'ensenyament en període 
transitori d'entrenador de Marxa Nòrdica, és una formació reglada, però en període transitori que 
no depén d'educació sinó de Conselleria d’Esport, amb un total de 12 titulats nous que 
actualment estan en pràctiques. Al seu torn s'ha creat un claustre de tècnics i entrenadors de 
Marxa Nòrdica i un altre de Marxa aquàtica.  
 
TOSSAL: 
Prova d'accés, estem a la meitat de la formació en estos moments, es van organitzar al setembre, 
amb un total de 76 inscrits, dels quals van eixir 5 grups. 
 

- Cicle inicial de senderisme 
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- Cicle final de mitja Muntanya. 
- Cicle final d'escalada. 
- Cicle final de barrancs 
- Cicle superior d'Escalada 

 
 
A l'octubre es va celebrar la Reunió d'Interescoles organitzada per l'Escola Espanyola d'Alta 
muntanya, una de les coses que ens interessava prou és el tema de la Formació Voluntari de Club, 
hi ha moltes federacions que no reconeixien esta formació, nosaltres la impartim des de fa molts 
anys, a més enguany torna a eixir a la tardor, i en esta última reunió ens van informar que es 
reconeixia per la EEAM i la UIA. 
 
Des de l'escola espanyola han impulsat la creació de dos taules de treball, per a la unificació de 
les formacions d'esportistes, perquè en totes les comunitats els cursos de cada Federació siguen 
igual de vàlids, igual que les titulacions esportives.  
 
Demana la paraula el Sr. Francisco Durá (Assembleista), es dirigix a la vocalia de barrancs, respecte 
a un dels barrancs publicats (Barranc d’Arcs de Crevillent) en el dossier de l'assemblea, dir que ja 
no existix i posa que s'ha equipat i supervisat. 
 
Pren la paraula el Sr. Ferris, el modificarem, continua el Sr. Anta, si és correcte el que diu el Sr. 
Durá, han sancionat a l’equipador del barranc, han hagut de desmuntar tot el barranc, però no hi 
ha afecció a les zones d'escalada. 
 
Pren la paraula Ximo Marín (representant de C.M. AMICS VOLTA AL TERME FONDEGUILL ) no ho 
diu) Respecte als vídeos, no seria més fàcil obrir un canal en youtube per a poder compartir millor 
els clubs, també vol comentar que la figura que l'obligació que indica Conselleria per a donar 
permís a les activitats indica que cal implantar mesures compensatòries, pregunta si és nou 
d'enguany. 
 
Li contesten sobre el vídeo, què sí que està pujat a Youtube, ja que la FEMECV té un canal en esta 
plataforma per a la divulgació, sobre el tema de Conselleria, sembla ser que és nou, però no tenim 
molta informació, farem una reunió amb medi ambient. 
 
S'obri un debat sobre este tema i s'enviarà una circular als clubs per a explicar-lo. 
 
Pren la paraula la Srta. Alicia Avendaño (Gerent de la FEMECV). Disculpar a la nostra tresorera, 
que per motius laborals no pot assistir, però sí que està connectada en línia.  
 
Pren la paraula la Srta. Adela Talens (Tresorera), sent no poder assistir a la reunió, però realitzarà 
la presentació juntament amb Alicia. 
 
M'agradaria agrair a l'auditor Vicente Rosello, el ser ací amb nosaltres, i ajudar-me amb els dubtes 
que es puguen tindre dels comptes anuals i liquidació del pressupost 2023.  
 
Fa un any, tant la tresorera com jo vam exposar el tancament de l'any 2022, on també va ser 
deficitari i ens vam comprometre ací que anàvem a realitzar retallades en el 2023, demane 
disculpes, ja que s'han realitzat estes retallades, però no prou. He de dir que és molt difícil, per a 
una federació a mitat d'any, cessar la seua activitat esportiva, tant en el calendari com en les 
tecnificacions.  
 
El nostre major ingrés ara com ara, són les llicències esportives, però cada any anem en 
disminució, baixant un 2’90% menys tramitades que l'any passat.  
 
RESUM DE DESPESES  
Com ja s'ha pogut observar, tenim un dèficit o de 147.836,49 €  
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INGRESSOS  
En ingressos ens quedem en global en un -11% per davall del pressupostat:  
En ingressos nets de llicències ens hem quedat un -12% del planificat, la qual cosa ha provocat 
una reducció dels ingressos en valor absolut de 92.000€ 
  
Seguint de la subvenció, que hem obtingut menys ingressos i l’EVAM, que hi ha hagut un augment 
en els alumnes de Tossal, però disminució en la formació contínua i esportistes. 
  
Enguany ja ens han comunicat la disminució d'ajudes en les tecnificacions per part de la GVA, i en 
el 2025 em van cridar ahir, que ja no tindrem la de Trinidad Alfonso d'Escalada. Però continuaran 
fent costat als esportistes d'elit. 
 
En Despeses d'Organització s'ha incrementat la despesa vs. planificat en un 6%.  
En el compte de despeses financeres hi ha hagut un increment de despeses provocat per l'ajust 
del IVA. 
 
En el compte de servicis d'informació de muntanya s'ha incrementat la despesa provocada per 
l'augment d'adquisició d'articles de la FEMECV (les samarretes realitzades del 60 aniversari)  
En el compte de promoció les despeses de la Gala han sigut duplicades (sent el 60 aniversari, i 
havent-hi més assistents)  
 
En despeses de personal administratiu, han augmentat en un 12% provocat per l'increment de 
salaris (com ja sabem, la nova llei ens està obligant a equiparar els sous, a la no discriminació 
salarial)  
 
Ara mateix tenim un comunicat del INVASSAT, on ens indiquen que tots els nostres contractats 
eventuals han de tindre el curs de prevenció de riscos realitzat i en algunes àrees com la de 
senderes, per a la seua homologació o control qualitat, comprar EPIS, per a l'execució dels 
treballs. 
  
ACTIVITATS ESPORTIVES  
Per a les activitats esportives la despesa real ha sigut un +4% sobre el planificat, els comptes que 
més hem crescut en activitats i augmentat el gasto.  
Encara que es destaque el gasto de Joventut o Senderes, això està compensat en ingressos.  
 
EVAM  
En despeses de docència ha sigut un 96% del planificat, però hem tingut només un 71% 
d'ingressos.  
 
GASTOS DE TECNIFICACIÓ  
En gastos de tecnificació és d'un 96% del planificat per a 2023, fent que el balanç del compte siga 
positiu i ajude a compensar el sobre-gasto d'altres comptes. Els comptes que han tingut sobre-
gasto han sigut compensats per la reducció de despeses en el compte d'alpinisme. 
 
Una de les mesures que s'adoptarà serà la campanya de la llicència estival, on volem recuperar al 
federat que tramita el segur setmanal, la cerca de patrocinis, nous cursos EVAM, reducció 
d'activitats competitives per la falta d'esportistes. 
 
Pren la paraula el Sr. Vicente Rosello (Auditor FEMECV), agraïx a la junta directiva que li hagen 
convidat a esta assemblea. Quant a l'informe de l'auditoria comenta que l'informe és favorable 
en el sentit que els comptes anuals reflectixen la realitat del balanç de situació, la memòria 
econòmica, els comptes de resultats i el pressupost. És una entitat que té continuïtat i té recursos 
propis suficients per a poder desenvolupar les activitats i altres de la FEMECV. 
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S'obri un torn de paraula on els assembleistes pregunten sobre els comptes Anuals i liquidació 
del Pressupost de l'any 2023. 

El Sr. Durá fa una sèrie de preguntes sobre el pressupost que va ser contestat i aclarit per la Srta. 
Avendaño i el Sr. Rosello. 

Pren la paraula el Sr. Emilio Pla, estem en fallida i la responsabilitat és íntegrament de la Junta 
Directiva i que, per als pressupostos del 2025, cada vocal i responsable ha d'ajustar els seus 
pressupostos. 

El Sr. Rosello comenta que la federació l'any 2020 (COVID) va tindre un superàvit, gràcies a uns 
ingressos per subvencions, la junta directiva va considerar que eixa prestació de serveis que no es 
va realitzar en eixe any, es va posar a la disposició de tots els federats/des, és per això, els anys 
deficitaris posteriors. Tenim previst un seguiment perquè això no torne a ocórrer. 

Pren la paraula el Sr. Javier Espinosa (Assembleista), respecte als ingressos de Curs de tècnics de 
marxa nòrdica un total de 21.000 euros.  
Li contesta la Sra. Avendaño, la despesa és de la prova que es va fer en el 2023 i la despesa que 
es realitzarà en el 2024 està en acompte i s'executarà en ingrés en el 2024 
 
Continua el Sr. Espinosa, respecte al que es va parlar en la junta directiva la quantitat d'ingressos 
amb el que va veure en ella, hi ha una diferència. La Srta. Avendaño contesta que és perquè 
estàvem en el reajustament de l'IVA. 
 
Pren la paraula al Sr. Carlos Ferri, comenta que la junta directiva quan va veure estos resultats, 
se'ls va demanar a tots i totes les vocalies que ens estrenyem, que ja s'ha fet en diversos anys, ara 
treballarem en uns pressupostos més realistes. 
 

Passem a votació de la memòria esportiva i tancament, en esta votació hi havia 37 assembleistes 
acreditats: 

A FAVOR 33 

EN CONTRA 2 

ABSTENCIONS 2 

TOTAL 37 

  

S'aprova Memòria Esportiva, Comptes Anuals i liquidació del Pressupost de l'any 2023. 

5. Consideració i aprovació, si és el cas, de les propostes que formulen els/les membres de 
l'Assemblea.  

Pren la paraula el Sr. Carlos Ferris, s'han realitzat tres propostes, dos de la junta directiva i una 
d'un assembleista. Comencem per les de la junta directiva. 

Sobre la primera proposta, com ja està explicat, portem diverses assemblees dient que no són 
clars els estatuts, els articles dedicats a l'assemblea són molt escarits, per exemple  el tema de la 
votació no està contemplat, CONFEDECOM ens ha aconsellat que hem de fer un reglament.  

Pren la paraula el Sr. Durá, s'haurà de realitzar una norma de funcionament, no un reglament ja 
que els reglaments cal enviar-los a la Direcció General d'Esports. 
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El Sr. Carlos Ferris contesta que sí que es pot fer, és igual com ho anomenem, però creiem que és 
un punt molt important per a gestionar les Assemblees. 

Seguidament es passa a votació la 1a preposada de la junta directiva 

A FAVOR 34 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 3 

TOTAL 37 

  

S'aprova realitzar la creació de grup de treball per a un reglament de funcionament.  

 

Es passa a la 2a proposta. 

La creació d'un grup de treball per a la revisió del sistema de devolució de 3 euros per federat, el 
nostre assessor jurídic ens va dir que ja estava aprovat, CONFEDECOM ens va dir que hi havia 
referents d'altres federacions i que no s'hauria aprovat, així que vam anar a la Generalitat, ens van 
dir que no es compten les abstencions. 

Com que hi havia una reclamació d'un club i com que tardem a rebre les respostes dels jurídics, 
per tant, era difícil d'adaptar-la. 

El resultat no era del tot favorable, la junta directiva proposa anul·lar l'acord. Es revoca l'acord, 
però us convoquem a buscar una fórmula diferent, per a continuar treballant en eixa devolució. 

Pren la paraula el Sr. Dura (Assembleista), és partidari al fet que si la cosa funciona bé no s'hauria 
de tocar, la federació de sempre ha rebut dels clubs, creu que és un incentiu perquè els clubs 
tinguen d'esta manera un poc de reconeixement. 

 

 

 

 

Es passa a votació la 2n Proposada de l'assemblea. 

A FAVOR 37 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 0 

TOTAL 37 

  

S'aprova La creació d'un grup de treball per a la revisió del sistema de devolució de 3 euros. 
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Continuem amb la 3r proposta. Pren la paraula el Sr. Pedro Ángel Navarro (Assembleista), es 
presentarà en cinc punts, fa una exposició sobre les seues propostes a tots els assistents. 

Bono de lliga, Dorsal, Peça, Avituallaments i Proves atractives. 

Pren la paraula el Sr. Isidre Damiá (Vocal de Carreres per Muntanya), la nostra federació està 
cobrant un preu realment baix, hem fet una anàlisi de totes les proves que s'han fet en la 
Comunitat Valenciana i estan per damunt dels 21€ de mitjana, no obstant això, esta proposta que 
ens sembla fenomenal, ja l'estàvem estudiant en anterioritat. Ara depén de la revisió 
pressupostària, depenent d'això ens agradaria crear un bo per a la participació de les Carreres 
federatives. 

S'obri un debat sobre esta proposta 
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Es passa a votació el bo de lliga: 

A FAVOR 30 

EN CONTRA 1 

ABSTENCIONS 6 

TOTAL 37 

  

S'aprova per a l'estudi de realitzar el Bo de lliga. 

 

Continuem amb la proposta del dorsal, el Sr. Sr. Pedro Ángel Navarro (Assembleista), fa una 
explicació sobre esta proposta. 

El Sr. Isidre Damià (Vocal de Carreres per muntanya) indica que, des del punt de vista tècnic, hem 
de comentar-ho amb Mychip, l'assignació numerària ens ha donat problemes en alguna ocasió, ja 
que es maneja bases de dades i això és una qüestió tècnica, el dorsal de paper és un paper reciclat 
i es pot reciclar, el de tela és més costós. 

Es deixa com a prec, i es parlarà amb el cronometrador per a veure si és factible. 
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Es passa a la següent proposta d'una peça commemorativa per a premiar als corredors, el Sr. 
Navarro (Assembleista) fa una breu explicació. 

El Sr. Isidre Damià (Vocal de Carreres per muntanya) comenta que és una bona proposta, però 
Lurbel el que fa és sponsor de tecnificat i selecció, ni tan sols la resta de la directiva porta peces 
d'esta marca, ja que no és el nostre patrocinador, només és sponsor. Es podria consultar si estaria 
disposat a col·laborar.  

Es queda en prec i es parlarà amb Lurbel. 

Es passa al següent punt de la proposta uns avituallaments amb requisits de qualitat, el Sr. 
Navarro (Assembleista) ens explica este punt. 

Pren la paraula el Sr. Isidre Damià (Vocal de Carreres per Muntanya). En el reglament de 
Competicions de Carreres per Muntanya de la FEMECV, ja existix el requisit on inclou cada quants 
quilòmetres ha d'haver-hi un avituallament i quin tipus d’avituallament, genèric, sòlid i líquid té 
existir, seria massa pretensiós que des de la vocalia se’ls demanara als clubs organitzadors li 
demanara un contingut que establira la pròpia Federació, sempre recomanem que hi haja fruita i 
aigua. 

Està previst traure un document perquè els clubs puguen organitzar una prova, quant a qüestions 
de funcionament, demanar permís i altre, i es pot posar ací com a recomanació d'uns mínims 
genèrics, de contingut dels avituallaments. 

Es passa a votació la proposta d'uns mínims en els avituallaments: 

A FAVOR 30 

EN CONTRA 0 

ABSTENCIONS 7 

TOTAL 37 

  

S'aprova  la proposta d'uns mínims en els avituallaments. 

 

Continua el Sr. Navarro (Assembleista) amb l'última proposta perquè les carreres de muntanya 
siguen més atractives que les proves menors que es fan en les mateixes dates, realitzen una 
explicació sobre este punt. 

Pren la paraula el Sr. Isidre Damià (Vocal de Carreras per Muntanya), les úniques proves 
homologades que es realitzen en Carreras per muntanya,són les de les pròpia federació, lligues i 
campionats més aquelles en que alguns clubs ens sol·liciten la nostra intervenció, les altres 
proves, més de 300, no estan homologades i no existix cap reglamentació. Només les nostres 
proves són les homologades i això ja és un plus. 

Es passa a prec esta proposta. 

6. Suggeriments i preguntes. 

Un assembleista pren la paraula, volia saber si la llicència estival cobrix la competició, li contesten 
que sí, és igual que la nacional durant tot l'any. 
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Pren la paraula el Sr. Francisco Durà (Assembleista), vol fer un prec a presidència, sobre la FEDME 
tenim un desquadrament este any de 1500.000 euros, en el 2021 també vam tindre un 
desquadrament d'1 milió i més i en el 2023 el tancament va ser menys, cent…, això ha de 
preocupar, ja que estos números són pèrdues del nostre fons de la Federació Espanyola, per 
això vol que el nostre president el defenga com a representant de la FEMECV en les assemblees 
de l'espanyola. 

Pren la paraula la Sra. Mercedes Carbonell, respecte a Marxa nòrdica volia preguntar per què es 
va donar el premi del campionat autonòmic a una persona no resident en la Comunitat 
Valenciana. 

S'ha enviat la queixa a la FEDME, però es va canviar de llicència perquè l'espanyola ens va dir que 
era legal, a més paga la llicència íntegra. 

 

Sent les 13.20h es dona per conclosa l'assemblea general de la FEMCV. 

 

 

 

Vist i Plau Carlos Ferris Gil                                                                                       Signat Isidre Damià Llopis      
   President de la FEMECV                                                                            Secretari FEMECV 
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